
Протокол Річної Ради 39го Куреня УПС Спартанкиспів

РАДА
Рада відбулася 1-2 листопада, 2013 р. у Могонк, НЙ
35 членки були пристуні.

П’ятниця, 1 ого листопада: приїзд, реєстрація, презентація від Спартанок (Ірка 
Савчин) які відбули ЮМПЗ на Україні, спів.

Порядок нарад,субота 2-ого листопада
1. Відкриття в повних пластових одностроях.
2. Вибір предсідника -пл. сен. Зезу Завадівську, і писаря - пл. сен. Тереса 
Куріцу

3. Голосування над порядком нарад-було прийнято одноголосно.
4. Охвалення протоколу з попередної ради- протокол був висланий 
електроно перед радою з проханням перегляду.

5. Завваги до звітів- звіти були вислані перед радою з проханням перегляду.
                  
 Комітет Ради-не було звіту.

Гурткові- Філядельфія,Ню Йорк і Ню Джерзі - не було завваг;
Комітет Початкового Табору -не було завваг.
Комітет Кінного Табору-не було завваг.
Екологічні Справи- не було завваг.
Петруся Паславська пригадала що є добрі “links” на Спартанка Shutterfly 
site
Комітет ВФВ- не було завваг. Наталка Сейлик прочитала звіт підчас 
ради.
Референт Сеньйорських Справ- не було завваг.
Референт Зв’язків з УСП Спартанок- не було завваг.     
Був усний звіт від пл. сен Талі Даниш
Референт Курінного Майна- додати відзнаки від 2012 ради, співаники, 
новий і старий прапор, хроніки. Щоби до звіту зачислити все майно що 
маємо в курені і також хто має це майно.
Кореспонденційний Писар- не було завваг.
Звіт Скарбника- не було завваг. 
Звіт Референт Кандидатури- не було завваг.
Звіт Заступниці Курінної- не було завваг.
Звіт Писаря- не було завваг.
Звіт Курінної- не було завваг.

 



6.  Уділення абсолюторії курінному проводі-всі підтримали 

 7.  Нові Справи/Дискусії/Завваги

Початковий Табір: 
 -забагато в булаві і забагато дорослих в команді
 -кожний рік є різний де є забагато або замало в булаві
 -як можна примітити більше? Bunk beds?
 -дозволено мати більше осіб на другому поресі коли є “egrees” вікна
 -може купити “escape ladders”?
 -це для нас є добра проблема що є велике зацікавлення 
 -цей табір також має ціль щоб нові булавні мали змогу практично     
  вправляти то що вони навчилися на вишколі і підчас року по станицах
 -де котрі що подалися на табір не дули приняті
 -курінний провід був в курсі справи 
 -фінансові справи були на перід полагоджені
 -всі в булаві дістали “Community service” замість заплату
 -що є ціль цего табору? 
 -що було представлено до КПС-у коли табір орігінально був оформлений
 -треба більше дорослих в команді щоб мати “mentoring” програму
 -зміни про ціль табору має підтвердити КПС
 -щкода відмовляти добровільцям
 -чому мати формальну зміну?
 -ми повинні заохочувати молодих виховників
 -чи вже існує формальна/не формальна програма на “mentoring”?
 -оселя “Новий Сокіл” би дуже радо гостила цей табір, але треба декотрі
 зміни на оселі (відновити бараки, і.т.д.)
 -треба думати про 20-ліття цего табору і як відсвяткувати
 -на друге літо (2014) знову буде багато що зголосяться до булави
 

ВФВ:
 -добре мати плавання в окремий день
 -для юначтва, це є одна можливісь дістати “community service”
  коли вони неможуть присвятити 3 тижні на таборі
 -юначтво має дотримувати до програми/правила на день  ВФВ і не мішатися 
  в таборові заняття
 -“spread sheet” дуже нам помогли і полегшило провадити програму ВФВ

Стратегічні Комітет:  
 -як тримати/заохочувати дітей до Пластової праці коли вони переходять до 
  УСП?



 -3 “focus groups” і “questionnaires” були створені на цю справу але ще не 
  відбулися ці сходини   
 -тяжко з тими що відїжджають на університет
 -більшість не беруть участь при станицях коло університету
 -в Ню Йорку є декілька Пластуни/студенти що є активні в станиці
 -це є справа для Пласту і не тільки справа для нашого куреня

Екологічні справи:
 -станиці повинні більше робити на цю справу не тільки табори/оселі
 -комітет подасть директиви і подасть на наш “Shutterfly” website
 
Курінне майно:
 -знайшлися наші хроніки!
 -хроніка повинна все лишитися з хронікарем
 -Аня Томко може допомогти з електричними справами пов’язані до наш 
  “Shutterfly” website
 -Ляля має наші два прапори

Спартанська Крамниця:
 -Леся Палилик буде шукати нові Спартанський виряд з нашим “logo” 

Референт УСП Спартанок:
 -всі мають особисто виповнити анкети щоб підняти свій ступень
 (Праці, Довір’я, Керівництва)
 -деталі можна отримати на www.plastusa.org

Комітет кандидатури:
 -чи є за важко для нових кандидаток?
 -отримати/заохочувати нових кандидаток буде дуже важна справа в майбутнє
 -мусимо рішити чи треба змінити статут щоб полегшити вимоги 

Різне:
 -Леся Маґун пригадала всім платити вкладку до КПС. Вона перевіряє щоб 
  всі були заплачені в КПС/Пласті. 
 -вирішино висилати карточки “prayer cards” заміж квітів.

8.  Перевибори курінного проводу-
       Курінна- Луїса Камінська                
       Заступниця курінної-
                  Писар-Тереса Куріца
                  Хорунджа-Романа Пилип
 

http://www.plastusa.org
http://www.plastusa.org


9.  Висліди Гурткових Перевиборів-
Гурток Філядельфія - Галя деВассаль
Гурток Ню Йорк - Христя Котляр 
Гурток Ню Джерзі - Рута Ленчур

  
10.  Вибір Нових Членів і Голови Комітетів-

ВФВ  
Наталка Сейлик-Голва     
Рома Максимович
Рома Раковська     
Леся Маґун      
Ірця Зварич       
Рута Ленчур       
Таля Даниш
Зезя Завадівська     
Ірка Савчин                 
Ліда Черниченко       
Віра Миськів             
Аня Томко              
        
Екологічні Справи    
Луіза Камінська-Голова    
Іця Бігун       
Петруся Паславська    
Христя Стасюк
Дануся Мандич
Наталка Сейлик
Христя Демидович
Аніта Роїк
Ірка Савчин

Початковий Табір
Петруся Паславська-Голова
Маруся Колодій
Христя Козак
Ореста Олексі
Христя Сенторе
Христя Стасюк
Аня Томко
Дарка Патті-ОТК liaison



Номінаційна Комісія
Марта Торіеллі-Голова
Роксоляна Мисило

Курінне Майно
Ляля Нагнибіда-Голова
Леся Палилик
Аріядна Голинська
Леся Сікорська
Дануся Мандич
Ліда Черниченко
Нуся Денисик
Віра Миськів
Христина Іваник  

Кінний Табір  
Петруся Паслваська-Голова
Леся Козіцька
Ірка Савчин              

Стратегічний Комітет
Ліда Прокоп- Голова   
Зезя Завадівська         
Тереса Куріца
Галя Гурська-де Вассаль
Марта Торіеллі
Маруся Колодій 
Манана Пилип  
Леся Матійцьо
Таля Даниш
Ліда Мочула
Катя Канарська
Христина Іваник 

11.   Перевірка Статут 39-ого куреня Спартанки:
 -дали малі зміни до статуту

Закриття Ради в повних пластових одностроях.

CКОБ!                                                     підписали:
пл. сен. Луїса Камінська, СП Курінна пл. сен. Тереса Куріца, СП Писар



    


